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Szabolcs Koppány vagyok, első éves hallgató az NKE Államtudományi és Nemzetközi 
Tanulmányok Kar államtudományi osztatlan szakán. Az alábbi textusban a Hallgatói 
Önkormányzatba való jelentkezésem, programom és motivációm olvastatik a HÖK-be való 
bekerülésimről, kezdvén a legutoljára felsorolt ponttal, motivációm kifejtésével. 
 Az a 18 év, amit, mint tősgyökeres bajai lakos tölthettem szülővárosomban egy olyan 
mély és érzelmes köteléket létesített személyem és városom között, hogy a tenni akarás e 
település iránt megkérdőjelezhetetlenné vált. Amikor időm engedte részt vettem kulturális és 
várospolitikai eseményeken,  segítettem a város prosperálását és bővítettem tudásomat 
településemről. Ebből a tenni akarásból következett, hogy amikor potenciál nyílt, azonnal 
megragadtam az alkalmat, hogy gimnáziumom diákönkormányzatához csatlakozzak. 
Sportnapokat, bálokat szerveztünk, és az évek során egy kifejezetten hatékony és 
gyümölcsöző közösség alakult ki végzős koromig a tanintézmény falai között, vezető 
együttműködésemmel. Utolsó két évemben oly megtiszteltetésben volt szerencsém, hogy 
átvehettem másodmagammal az intézmény médiafelületeinek szerkesztését és így egy teljesen 
új, letisztult megjelenést tudtunk adni, a tanházat felkutató érdeklődőknek. Egy ilyen 
hatékonyan érvényesülő és erősödő közösség vágyával óhajtom tovább folytatni munkámat, 
immáron a NKE-ÁNTK Hallgatói Önkormányzatában. 
 Mivel a média világába ily módon is beleláthattam, tanulmányaim mellett pedig 
családi vállalkozásunknak szociális médiafelületeinek ügyeit is én intézem, ezért programom 
így a médiával és annak felületeivel kapcsolatos. Egy oly módú médiareformot kívánok 
megvalósítani a különböző platformokon, amely egyszerűbb hozzáférést ad a differens 
események megtekintéséhez, valamint esztétizálja a Hallgatói Önkormányzat profilját, így 
egy sokkal letisztultabb, 21. századibb megjelenést adva különböző felületeinknek. Ez a 
modernitás oly szempontból is konveniáló lenne, hogy így a nem az egyetemünkön tanuló 
hallgatók is láthatnák, mennyire egy modern, fiatalos közösség vagyunk mi itt, az NKE-n. 
Egy efféle megújulás oly módon tud végbe menni, ha a szociális felületeken aktívan 
körbenézünk és a vezető oldalak esztétikus megjelenéséből ihletet merítünk. Egy ilyen oldal 
tanulmányozásánál az figyelhető meg, hogy hat szónál többet nem közölnek egy poszt esetén, 
hiszen a Z generáció agya akként van beállítva, hogy egy kép megtekintésére maximum 10 
másodpercet szán, vagy még annyit se. Másik fontos dolognak tartom a profil domináns 
színeinek használatát, amely két, legfeljebb három szín alkalmazásában teljesedik ki. Így, ha 
egy személy egy posztra bukkan a Hallgatói Önkormányzattól, akkor anélkül is tudja, ki 
posztolt, hogy megnézné azt. 
 Oly indítóok miatt kívánok pályázni a pozícióra, hogy egy tudatosan fejlődő, a 
hallgatók érdekeit képviselő és egyben viruló csapatnak lehetek szerves része. Amennyiben a 
közelgő választásokon megszerzem az elegendő szavazatot, és bekerülök a Hallgatói 
Önkormányzatba, úgy megígérem hallgatótársaimnak, hogy szilaj módon és eltökélten fogok 
dolgozni, hogy képviseljem a velem együtt tanulókat és méltányoljam a belém vetettt 
bizalmat.  


